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Zápis z 3. jednání Komise informační a Smart Cities (KISC) konaného dne 25.4.2023

Přítomni: Lukáš Tyl, Viktor Lojík, Vladimír Novák, Lucie Sedmihradská., Adam Štěpánek, 
Marek Reimer, Petr Beneš (online)

Nepřítomni:

Hosté: dle prezenční listiny

1. Zahájení jednání KISC
Předseda přivítal přítomné členy a hosty a zahájil 3. jednání KISC v 17:07

2. Schválení programu 3. jednání KISC

Návrh programu:

1. Zahájení jednání komise
2. Schválení programu
3. Určení ověřovatele zápisu
4. Informace o jmenování nového vedoucího Odboru informatiky
5. Stěhování radnice - IT problematika
6. Elektronická úřední deska
7. Různé

Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:

Výsledek hlasování:
Pro Proti Zdržel se hlasování
7 0 0

3. Určení ověřovatele zápisu

Hlasováno o ověřovateli zápisu - jako ověřovatel zápisu byl navržen Vladimír Novák

Výsledek hlasování:
Pro Proti Zdržel se hlasování
7 0 0

4. Informace o jmenování nového vedoucího odboru informatiky

Pan Lukáš Karásek se představil jako nový vedoucí OIN, jmenovaný od 12.4.2023 
Dotazy k bodu nebyly žádné
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5. Stěhování radnice - IT problematika

Podkladový materiál byl členům KISC zaslán 24. 4. 2023 a představen panem Lukášem 
Karáskem, vedoucím OIN.

Diskuse:
• Pan Beneš - jak budou řešeny dlouhé dodací lhůty na potřebnou techniku (odhad 6 

měsíců)? pan Karásek - jsou dodavatelé, kteří jsou schopni dodat do 2-3 měsíců, dosud 
používané switche CISCO jsou zastaralé a nemají podporu

• Pan Beneš - jak bude řešeno, když je jen jedna telefonní ústředna? pan Karásek - je 
dokoupena i druhá, ale telefony by měly fungovat i přes VPN propojení budov

• Pan Beneš - bude k dispozici časový odhad a ceny zakázek? Pan Karásek - jsou zatím 
hrubé odhady cen, časový harmonogram je v kompetenci projektového manažera pro 
stěhování

• Pan Tyl - informace ke stěhování z hlediska IT budou dodávány na KISC průběžně
• Pan Reimer - je nutné zvážit, zda je nutné stěhovat všechny aplikace, popř. techniku, 

zda nejsou některé už nepoužívané a tedy zbytečné? pan Karásek - nepotřebné 
aplikace byly vyřazeny a nejsou na serverech, nepotřebné servery byly odpojeny

• Pan Reimer - zvážit, zda v rámci stěhování nepřenést některé aplikace mimo úřad? Pan 
Karásek - toto řešení není vždy pro úřad výhodné, nemá je potom ve správě, nezaručí 
dostupnost

• Pan Tyl - v rámci stěhování by mělo dojít k optimalizaci počtu tiskáren, které nespadají 
do smlouvy s Office centrem. Pan Karásek - smlouva s Office centrem je do 2/24, 
potom se budou optimalizovat počty dalších tiskáren

• Pan Štěpánek - zvážit počet uvažovaných portů na jedno pracoviště. Pan Karásek - je 
předmětem analýzy, běžná pracoviště vyžadují min 3 porty, náročnější 4-5 portů

• Pan Štěpánek - zajištění konektivity, proč optika i anténa? Pan Karásek - nutné 
z důvodu bezpečnosti, z důvodu poskytování veřejných IP adres musí být primární 
(optika) i sekundární (anténa) spoj od jednoho operátora

• Pan Štěpánek - požadavek na schéma sítě v nové budově. Pan Karásek - detailní 
schéma bude k dispozici až těsně před stěhováním, popř. v jeho průběhu

• Pan Beneš - jak bude zajištěno personálními kapacitami? Pan Karásek - IT posílí o 
2 zaměstnance, část kapacit bude řešena brigádníky, popř. od Total Service

• Pan Beneš - dotaz na rozpočet celé akce. Pan Karásek - je v rámci rozpočtu OHS

Hlasováno o usnesení KISC/03/01/2023

Komise informační a Smart Cities

I. Bere na vědomí
Informaci o IT problematice v oblasti stěhování radnice.

Výsledek hlasování:
Pro Proti Zdržel se hlasování

7 0 0
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6. Elektronická úřední deska

Podkladový materiál byl členům KISC zaslán 24. 4. 2023, další materiál byl poskytnut na místě 
a bod byl představen panem Lukášem Karáskem, vedoucím OIN.

Diskuse:
• Pan Karásek - schůzka k dané problematice proběhla i v rámci úřadu za účasti KT, OKK, 

KHA, KS a OHS
• Pan Tyl - dotaz na pana Beneše k vysvětlení situace v roce 2019, kdy byla vypovězena 

smlouva s dodavatelem elektronické úřední desky BSS
• Pan Beneš - důvody k vypovězení byly vysoké náklady, malá využívanost, uživatelská 

nepřívětivost zařízení
• Paní Sedmihradská - v roce 2019 bylo nutné mít fyzickou úřední desku
• Pan Šilar - již v roce 2019 byly zastaralé technologie elektronických úředních desek, 

dále je nutné zvážit, kdo bude cílovou skupinou uživatelů
• Pan Štěpánek - dotaz na zkušenosti s ÚD v současnosti - best practise. Jak zajistit 

téměř 100 % dostupnost - redundance? Pan Karásek - drahé a nikdy není 100%
• Pan Reimer - řešíme pouze zákonnou povinnost, lze řešit alternativními způsoby, např. 

televize a promítání smyčky s dokumenty
• Paní Sedmihradská - dotaz, zda je propojeno s webem, návrh, aby se tato 

problematika nechala k řešení na OKK, který ji má v gesci
• Pan Novák - zjistit zkušenosti na P12

Hlasováno o usnesení KISC/03/02/2023

Komise informační a Smart Cities

I. Vyzývá
Radního pro IT Mikuláše Pobudu ke zjištění aktuálních možností elektronických 
úředních desek v nové budově UMČ P10 a k předložení těchto informací na příštím 
jednání KISC.

6. Různé

Výsledek hlasování:
Pro Proti Zdržel se hlasování

7 0 0

• Pan Karásek podal info o zažádaných firewallech z MHMP - bohužel MHMP stále 
nedodalo potřebné informace

• Paní Sedmihradská - jak probíhá instalace Office 365? pan Karásek - testuje se na IT 
několika dalších uživatelích

• Pan Beneš - zvážit nákup hlasovacího zařízení místo drahého pronájmu. Pan Karásek - 
je v plánu situaci zanalyzovat po nastěhování do nové budovy
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Jednání KISC bylo ukončeno v 18:07

Markéta Digitálně podepsal 
Markéta Kotková

Kotková Datum: 2023.04.26
10:20:06 +02'00'

Markéta Kotková Bc. Lukáš Tyl 
předseda KISC
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